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8:00 – 10:00 – registrace
10:00 – 10:05 – úvodní slovo – Ing. Martin Havel, Ph.D.,  předseda redakční rady,  

PRO-ENERGY magazín 

I. BLOK –  NÁŠ ZÁKAZNÍK, NÁŠ PÁN?     
MOTTO:  „Může si zákazník u všech komodit volně zvolit dodavatele? Jaká jsou cenová nastavení 

a tržní podmínky v jednotlivých oblastech energetiky?”

10:05 – 11:30 – Panelová diskuse
MODERÁTORKA: Ing. Karel Šimeček, tajemník, Sdružení velkých spotřebitelů energie
ÚVODNÍ PREZENTACE –  Ing. Karel Šimeček, tajemník, Sdružení velkých spotřebitelů energie
PANELISTI: 

Mgr. Jan Fousek, ředitel, Solar Global Energy
Ing. Jiří Gavor, jednatel ENA a ředitel ANDE – Asociace nezávislých dodavatelů energií
Mgr. Pavel Kaufmann, tiskový mluvčí, Teplárenské sdružení ČR
Ing. Jiří Mach, vedoucí – Infrastruktura a ostatní energie, ŠKO-ENERGO
Ing. Pavlína Novotná, MSc., broker, Mitsui Bussan Commodities
Ing. Juraj Šedivý, PhD., specialista – rozvoj trhu, OKTE

11:30 – 12:00 – přestávka na kávu a malé občerstvení, na které zvou společnosti OKTE a E.On 

II. BLOK – MALÉ VS. VELKÉ JADERNÉ REAKTORY
MOTTO:  „Jsou malé jaderné reaktory fikcí či realitou? Je reálné postavit v dnešní době velký 

reaktor? Co mohou udělat české firmy, aby přežily období nejistoty? Je šancí export?”

12:00 – 13:30 – Panelová diskuse 
MODERÁTOR:  Jan Žižka, Senior Consultant - specialista pro energetiku, HATcom
ÚVODNÍ PREZENTACE –  Ing. Zdeněk Šíma, jednatel, Rosatom Central Europe
PANELISTI: 
Doc. Ing. Václav Dostál, PhD., Ústav energetiky, Fakulta strojní, ČVUT v Praze
Doc. Ing. František Hezoučký, Západočeská univerzita v Plzni
Ing. František Koníček, člen výboru Aliance české energetiky
Martin Ruščák, ředitel, Centrum výzkumu Řež
Ing. Zdeněk Šíma, jednatel, Rosatom Central Europe
Ing. Jan Zdebor, CSc., technický poradce generálního ředitele, Škoda JS

13:30 – 14:30 – přestávka na společný oběd 

III. BLOK –  NOVÁ ROLE PROVOZOVATELŮ DISTRIBUČNÍCH SOUSTAV  
A MOŽNOSTI POSKYTOVÁNÍ ENERGETICKÝCH SLUŽEB

MOTTO:  „Tvrdě regulovaný provozovatel distribučních aktiv nebo aktivní poskytovatel síťových 
služeb v oblasti energetiky a telekomunikací?”

14:30 – 16:00 – Panelová diskuse
MODERÁTOR: Ing. Dean Brabec, Managing Partner CEE, Arthur D. Little
ÚVODNÍ PREZENTACE – Ing. Dean Brabec, Managing Partner CEE, Arthur D. Little
PANELISTI: 
Jan Auředník, vedoucí sekce Přístup k síti a ekonomika, PREdistribuce
Jaroslav Strejček, vedoucí útvaru Regulace a obsluha účastníků trhu, E.ON Distribuce
Ludmila Vrbová, expert legislativy a regulace, ČEZ Distribuce

Program konference – 1. den

PRO-ENERGY CON 2O16
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16:00 – 16:30 –  přestávka na kávu a malé občerstvení, na které zvou společnosti ČEPRO a ZAT     

IV. BLOK – INVESTICE DO ENERGETICKÝCH ZAŘÍZENÍ A JEJICH SERVIS 
MOTTO:  „Jsou investice do velké energetiky dnes již na úrovni udržování zařízení? Dokáže 

„velká“ energetika žít dohromady s „malou“ energetikou?”

16:30 – 18:00 – Panelová diskuse
MODERÁTOR: Ing. Jiří Kohutka, odborný redaktor, PRO-ENERGY magazín
ÚVODNÍ PREZENTACE – Pavel Pelčák, manažer financování energetických projektů, Komerční banka
PANELISTI: 
Doc. Ing. Pavel Gombík, CSc., prezident, Komora užívateľov a výrobcov OZE
Ing. Václav Klíma, vedoucí odboru údržby a správy majetku, ČEPRO
Pavel Pelčák, manažer financování energetických projektů, Komerční banka
Ing. Tadeáš Rusnok, Německo-Český a Německo-Slovenský hospodářský svaz

18:30 – Závěr 1. dne konference – Ing. Martin Havel, Ph.D.,  předseda redakční rady,  
PRO-ENERGY magazín

19:00 – společná večeře a raut
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EXKURZE

Pro zájemce: Přeshraniční dodávka tepla, Exkurze na Elektrárnu Hodonín, ČEZ Teplárenská

10:00 – 12:30 – EXKURZE

12:30 – 14:00 – SPOLEČNÝ OBĚD 

Program konference – 2. den

PRO-ENERGY CON 2O16
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I. BLOK
 

Náš zákazník,  
náš pán?   

MOTTO: 

Může si zákazník u všech komodit volně zvolit dodavatele? 
Jaká jsou cenová nastavení a tržní podmínky v jednotlivých 
oblastech energetiky?

MODERÁTOR: 

n Ing. Karel Šimeček, tajemník, Sdružení velkých spotřebitelů energie

ÚVODNÍ PREZENTACE:

n Ing. Karel Šimeček, tajemník, Sdružení velkých spotřebitelů energie

PANELISTI:

n  Mgr. Jan Fousek, ředitel, Solar Global Energy
n  Ing. Jiří Gavor, jednatel ENA a ředitel ANDE – Asociace nezávislých 

dodavatelů energií
n  Mgr. Pavel Kaufmann, tiskový mluvčí, Teplárenské sdružení ČR
n  Ing. Jiří Mach, vedoucí – Infrastruktura a ostatní energie, ŠKO-ENERGO
n  Ing. Pavlína Novotná, MSc., broker, Mitsui Bussan Commodities
n  Ing. Juraj Šedivý, PhD., specialista – rozvoj trhu, OKTE

SBORNÍK KONFERENCIE     9
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OTÁZKY PRO PANEL:

n  Existuje volný trh se všemi energetickými komoditami?
 o  Jaké jsou tržní podmínky u jednotlivých energetických komodit?
	 o  Existují překážky rozvoje tržního prostředí?
	 o  Jaký má být maximální rozsah regulace u jednotlivých energetických 

komodit? 
n  Má zákazník na energetických trzích možnost zajistit si komfort dodávky 

energie, nebo musí přijmout jen to, „co je na trhu“?
	 o  Jaké jsou necenové parametry dodávek energetických komodit, které 

zákazník požaduje?
	 o  Jsou některé necenové parametry, které nelze zajistit a pokud ano, tak 

proč?
	 o  Liší se nabídky obchodníků/dodavatelů energetických komodit 

natolik, aby si zákazník mohl svobodně zvolit, nebo je spíše „zajatým 
zákazníkem“, kdy všichni obchodníci mají principiálně srovnatelné 
nabídky?

	 o  Jaké má zákazník možnosti, když nesouhlasí s principem/cenou 
nabídky? Jaká je možnost substituce u jednotlivých energetických 
komodit?

n  Jakou roli hraje cena energetických komodit?
	 o  Je cena jediným/rozhodujícím parametrem zákazníků pro rozhodování 

o výběru dodavatele?
	 o  Vyplatí se dodavatelům energetických komodit dodávat energii při 

současných nízkých cenách energie?
	 o  Jaký mají vliv ekologická opatření na ceny energetických komodit? 
n  Jaká jsou rizika budoucího vývoje tržního prostředí?
	 o  Jaký se dá čekat vývoj poptávky a nabídky po energetických 

komoditách?
	 o  Bude dostatek zdrojů pro zajištění dodávek energie pro zákazníky?
  Lze odhadnout, jak se budou vyvíjet ceny energie?

10 PRO-ENERGY CON 2O16



Ing. Karel Šimeček
tajemník, Sdružení velkých spotřebitelů energie
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Mgr. Jan Fousek
ředitel, Solar Global Energy

n  Je vrcholovým manažerem 
na energetických trzích od roku 
2008, k jeho hlavním specializacím 
patří obchod s elektřinou a emisními 
povolenkami. Je pravidelně citován 
v českých a zahraničních médiích, 
každoročně přednáší na desítkách 
prestižních energetických konferencí 
v Evropě a Číně.

 
n  Po 5 letech vedení a spoluvlastnění 

ve své době největšího obchodníka 
s emisními povolenkami 
a obchodníka s elektřinou Virtuse 
Energy se v dubnu 2016 připojil 
k přední české fotovoltaické skupině 
Solar Global, kde z pozice ředitele 
Solar Global Energy, a.s. řídí jak 
obchodování s elektřinou z vlastních 
solárních elektráren i mnoha dalších 
obnovitelných zdrojů energie, tak 
velkoobchod s elektřinou v ČR 
a Německu.
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Mgr. Jan Fousek
ředitel, Solar Global Energy
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n  Je absolventem Českého vysokého 
učení technického, Fakulta jaderná 
a fyzikálně inženýrská (ČVUT – FJFI), 
kandidát fyzikálně technických věd. 
Působil jako vysokoškolský pedagog, 
výzkumný pracovník v energetice 
a od roku 1992 jako zakladatel, 
majitel a řídící pracovník konzultační 
firmy ENA. Zároveň je výkonným 
ředitelem ANDE – Asociace 
nezávislých dodavatelů energií.

n  Je specialistou na vývoj 
energetických trhů, relace cen, 
daní a konkurenceschopnosti 
veškerých druhů paliv a energií. 
Řada studií se týkala možností 
uplatnění pokročilých energetických 
technologií a energetických úspor 
včetně hodnocení jejich ekonomické 
efektivnosti. Řídí energetické audity 
velkých průmyslových podniků. 
K těmto tématům pravidelně 
publikuje včetně prezentací 
na mezinárodních konferencích. 
Spolupracuje s řadou prestižních 
institucí včetně mezinárodních 
arbitrážních tribunálů. Angažuje 
se rovněž při formování názorů 
na směřování státní energetické 
koncepce ČR a dalších aktuálních 
problémů energetiky, včetně 
spolupráce se sdělovacími médii 
všech typů. Je členem Výboru pro 
udržitelnou energetiku při Vládě ČR. 

Ing. Jiří Gavor
 jednatel ENA a ředitel ANDE – Asociace 
nezávislých dodavatelů energií
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Mgr. Pavel Kaufmann       
tiskový mluvčí, Teplárenské sdružení ČR
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Ing. Jiří Mach 
vedoucí – Infrastruktura a ostatní energie,  
ŠKO-ENERGO
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Ing. Pavlína Novotná, MSc.
broker, Mitsui Bussan Commodities

Ing. Jiří Mach 
vedoucí – Infrastruktura a ostatní energie,  
ŠKO-ENERGO

n  Pavlína se aktivně věnuje obchodní 
činnosti v oblasti obchodování 
s emisními povolenkami od r. 2008. 
V průběhu své kariéry působila 
v řadě společností a pomohla 
stovkám podniků ze sektoru 
průmyslu a teplárenství plnit své 
povinnosti dané platnou legislativou. 

n  V letošním roce (2016) založila 
svou vlastní konzultační společnost 
LIPA Trade Consulting, která 
pracuje exkluzivně pro Mitsui 
Bussan Commodities Ltd., jednoho 
z největších hráčů na komoditních 
trzích. Při poskytování služeb svým 
klientům dbá na jejich individuální 
potřeby a využívá svých bohatých 
znalostí, zkušeností a kontaktů 
v oblasti obchodu s energetickými 
komoditami. Aktivně přednáší 
na odborných konferencích 
a seminářích. 

n  Absolvovala magisterský obor 
Environmental management for 
Business na Cranfieldské univerzitě 
ve Velké Británii a inženýrský obor 
Krajinné inženýrství na Zemědělské 
univerzitě v Praze. 
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n  Absolvent inžinierskeho 
a doktorandského štúdia Fakulty 
elektrotechniky a informatiky STU 
v Bratislave, študijný program 
elektroenergetika

n  2005 - 2008 pôsobil na rôznych 
pozíciách v Slovenskej elektrizačnej 
prenosovej sústave, a.s. 

n  2008 – 2011 pôsobil pre viaceré 
súkromné spoločnosti ako analytik 
– energetik, kde sa zaoberal 
poradenstvom a analýzam 
v energetike, špeciálne oblasti trhu 
s elektrinou a plynom, európskej 
a národnej legislatíve, znižovaniu 
nákladov rôznych odberných miest 
v oblasti spotreby energií

n  Od roku 2011 pôsobí na pozícií 
Špecialista – rozvoj trhu 
v spoločnosti OKTE, a.s., kde 
sa zaoberá medzinárodnými 
a národnými projektmi, európskou 
a národnou legislatívou  
a komunikáciou s účastníkmi trhu.

Ing. Juraj Šedivý
 specialista – rozvoj trhu, OKTE
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II. BLOK
 

Malé vs. velké 
jaderné reaktory  

MOTTO:

Jsou malé jaderné reaktory fikcí či realitou? 
Je reálné postavit v dnešní době velký reaktor? 
Co mohou udělat české firmy, aby přežily období nejistoty? 
Je šancí export?

MODERÁTOR: 

n  Jan Žižka, Senior Consultant – specialista pro energetiku, HATcom

ÚVODNÍ PREZENTACE:

n Ing. Zdeněk Šíma, jednatel, Rosatom Central Europe

PANELISTÉ: 

n  Doc. Ing. Václav Dostál, PhD., Ústav energetiky, Fakulta strojní, ČVUT v Praze
n  Doc. Ing. František Hezoučký, Západočeská univerzita v Plzni
n  Ing. František Koníček, člen výboru Aliance české energetiky
n  Martin Ruščák, ředitel, Centrum výzkumu Řež
n  Ing. Zdeněk Šíma, jednatel, Rosatom Central Europe
n  Ing. Jan Zdebor, CSc., technický poradce generálního ředitele, Škoda JS
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OTÁZKY PRO PANEL:

n  Mohou se stát malé modulární reaktory v dohledné době reálnou 
alternativou vůči stávajícím elektrárnám a teplárnám?

 o  Jaké jsou veškeré výhody a nevýhody malých jaderných reaktorů?
	 o  Můžeme reálně očekávat, že se díky sériové výrobě podaří snížit 

náklady malých reaktorů natolik, aby bylo možné jejich komerční 
využití?

	 o  Je možné dosáhnout v případě malých reaktorů vyšší bezpečnosti? 
	 o  Regulátoři zdůrazňují, že při schvalování nových staveb nemohou dělat 

rozdíly mezi velkými a malými reaktory. Jak velká je to bariéra pro 
rozvoj malých reaktorů?

n  Je možné postavit v dnešní době velký reaktor, který bude 
konkurenceschopný na trhu, bez časových průtahů a prodražování stavby? 
A je to možné v Evropě?

	 o  Skepse ohledně stavby nových reaktorů v Česku sílí. Lze očekávat 
stavbu dalších reaktorů v Dukovanech a Temelíně? Proč ano / proč 
ne? Jaké jsou předpoklady?

	 o  Stavby nových reaktorů v Evropě se potýkají s velkými problémy. 
Kampaně proti jádru v řadě zemí sílí. Není budoucnost jádra už jen 
na jiných kontinentech?

	 o  Jaká velikost reaktorů je vhodná pro Dukovany a Temelín?
n  Český jaderný průmysl má šedesátiletou tradici. Není ale dnes  

„u konce s dechem“? Kde ještě může hledat nové příležitosti?
	 o  Do jaké míry je budoucnost českého jaderného průmyslu spojena se 

stavbou dalších jaderných reaktorů přímo v Česku?
	 o  Odborníci upozorňují, že „jaderné know-how“ v Česku postupně mizí. 

Jde už o nevratný proces?
n  Jak reálné jsou vyhlídky, že by se české firmy mohly uplatnit při stavbě 

jaderných elektráren v zahraničí?
	 o  Přední světoví „stavitelé“ jaderných reaktorů často preferují 

subdodavatele z vlastní skupiny nebo z vlastní země. Státy, v nichž 
se jaderné elektrárny budují, zase usilují o co největší lokalizaci pro 
vlastní firmy. Mají v této situaci české firmy nějakou šanci?

	 o  Do jaké míry je zájem zahraničních partnerů o subdodávky českých 
firem závislý na tom, zda sami získají zakázku při stavbě nových 
reaktorů v Česku?

	 o  U kterých světových firem lze v tomto ohledu očekávat největší 
vstřícnost? Proč?

PRO-ENERGY CON 2O16



Jan Žižka
Senior Consultant – specialista pro energetiku,  
HATcom
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Ing. Zdeněk Šíma   
jednatel, Rosatom Central Europe

n  Zdeněk Šíma vystudoval zahraniční 
obchod na pražské Vysoké škole 
ekonomické.

n  Od roku 1983 působil  postupně 
na různých úrovních ve společnosti 
Škodaexport. Zahraniční zkušenosti 
získal mj. za dlouhodobého  pobytu 
v Pákistánu v letech 1989-1992 
při realizaci  výstavby elektráren 
a projektů v metalurgii. V dalších 
letech zodpovídal ve Škodaexportu 
za velké zahraniční projekty 
především v klasické energetice, 
ale i v dalších oborech (metalurgie, 
oil+gas). 

n  Od roku 2009 pracoval  ve skupině 
ČEZ, v útvaru Výstavba jaderných 
elektráren, jako manažer 
obchodního řízení projektů.

n  Po krátkém působení ve společnosti 
Chladicí věže Praha přijal v roce 
2012  pracovní nabídku ruské státní 
společnosti Rosatom. 

n  V současné době zodpovídá 
za marketing skupiny Rosatom 
především v České republice.  
Společnost Rosatom Central Europe 
zahrnuje i pobočku v Maďarsku 
a působí i v dalších zemích střední 
a částečně východní Evropy.  

32 PRO-ENERGY CON 2O16



Ing. Zdeněk Šíma   
jednatel, Rosatom Central Europe
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Doc. Ing. Václav Dostál, PhD.   
Ústav energetiky, Fakulta strojní, ČVUT v Praze

PRO-ENERGY CON 2O16



Doc. Ing. Václav Dostál, PhD.   
Ústav energetiky, Fakulta strojní, ČVUT v Praze
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Doc. Ing. František Hezoučký
Západočeská univerzita v Plzni



SBORNÍK KONFERENCE     49

Doc. Ing. František Hezoučký
Západočeská univerzita v Plzni
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Ing. František Koníček   
člen výboru Aliance české energetiky
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Ing. František Koníček   
člen výboru Aliance české energetiky
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n  Martin Ruščák je od roku 2011 
ředitelem společnosti Centrum 
výzkumu Řež, s.r.o., která je 
výzkumně – vývojovou organizací 
v oblasti jaderných technologií, 
provozovatelem velkých výzkumných 
infrastruktur včetně výzkumných 
reaktorů a budoucím koordinátorem 
využití materiálového reaktoru Jules 
Horowitz ve Francii, na který CVŘ 
dodává technologii horkých komor. 

n  V devadesátých letech odpovídal v ÚJV 
Řež za rozvoj činností a technologií 
v oblasti hodnocení a prodlužování 
životnosti komponent JE z hlediska 
vlivu kombinovaného provozního 
prostředí a zatížení, zejména v oblasti 
životnosti vnitřních vestaveb reaktorů 
a systémů sekundárních okruhů. 

n  V letech 2000 – 2010 působil 
v mezinárodní společnosti pro 
řízení rizik Det Norske Veritas 
v pozicích ředitele pro ČR a SR a poté 
projektového ředitele a ředitele pro 
business development v Norsku 
a Velké Británii.

n  Martin Ruščák je absolventem Fakulty 
jaderné a fyzikálně inženýrské ČVUT 
v Praze, oboru Stavba a vlastnosti 
materiálů. Aspiranturu končil v roce 
1992 na Západočeské univerzitě 
v Plzni, poté působil také jako post-
doc na Taiwanu. Je držitelem titulu 
MBA z Sheffield Hallam University.

 

Martin Ruščák
 ředitel, Centrum výzkumu Řež
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Ing. Jan Zdebor, CSc.   
technický poradce generálního ředitele, Škoda JS

n  Po studiu na Vysoké školy strojní 
a elektrotechnické v Plzni nastoupil 
do koncernu ŠKODA, kde pracoval 
postupně jako konstruktér, vedoucí 
oddělení Vývoje a Konstrukce 
a technický ředitel společnosti 
ŠKODA JS a.s. Profesně se věnoval 
zejména vývoji nových generací 
mechanizmů řídících tyčí JR 
pro reaktory VVER 1000 i VVER 
440 a jejich realizaci především 
na ukrajinských JE.   Po odchodu 
do penze, působí dnes jako 
technický poradce generálního 
ředitele ŠKODA JS a.s.

n  Je autorem a spoluautorem několika 
vynálezů a průmyslových vzorů. 
Publikoval desítky odborných 
článků na mnoha mezinárodních 
konferencích a v odborných 
časopisech. 

n  Na Západočeské univerzitě 
se podílel na obnovení výuky 
v magisterském oboru Stavba 
jaderně energetických zařízení, 
kde také přednáší. V současné 
době zastává funkci proděkana pro 
spolupráci s praxí na Fakultě strojní 
ZČU. Přednáší rovněž na Fakultě 
strojní ČVUT v Praze.   

n  Je členem Inženýrské akademie 
ČR a několika dalších odborných 
společností jak v ČR tak i v zahraničí.
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III. BLOK
 Nová role provozovatelů 

distribučních soustav 
a možnosti poskytování 

energetických služeb

MOTTO: 
Tvrdě regulovaný provozovatel distribučních aktiv  
nebo aktivní poskytovatel síťových služeb v oblasti  
energetiky a telekomunikací?

MODERÁTOR: 

n Ing. Dean Brabec, Managing Partner CEE, Arthur D. Little

ÚVODNÍ PREZENTACE:

n Ing. Dean Brabec, Managing Partner CEE, Arthur D. Little

PANELISTÉ: 

n Jan Auředník, vedoucí sekce Přístup k síti a ekonomika, PREdistribuce
n  Jaroslav Strejček, vedoucí útvaru Regulace a obsluha účastníků trhu,  

E.ON Distribuce
n Ludmila Vrbová, expert legislativy a regulace, ČEZ Distribuce
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OTÁZKY PRO PANEL:

n  Očekávaný vývoj regulačního rámce a legislativy v oblasti poskytování 
energetických služeb

n  Současné vnímání regulačního rámce a legislativy, evropské,  
národní a jeho budoucí vývoj z pohledu dalšího rozvoje služeb  
poskytovaných regulovanými subjekty

	 o  otázky spojené s možností poskytování služeb, které nespadají 
do regulované/tarifní činnosti, kapacitní možnosti na straně 
regulovaných subjektů, využívání nových technologií, skladování,  
LDS z pohledu legislativy a regulace

n  Budoucí podoba provozovatele distribuční sítě a jeho nová role
	 o  Jak by měl být organizovány regulované versus neregulované činnosti, 

jakou roli by měl hrát DSO – provozovatel distribuční infrastruktury 
versus poskytovatel síťových a dalších služeb, sdílení výnosů 
s tarifními zákazníky

n  Zkušenosti s poskytování energetických služeb v ČR
	 o  Zkušenosti s poskytováním neenergetických služeb, profitabilita, 

potenciál dalšího rozvoje a rozhraní s distribučními službami

PRO-ENERGY CON 2O16
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Ing. Dean Brabec
Managing Partner CEE, Arthur D. Little
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Jan Auředník   
vedoucí sekce Přístup k síti a ekonomika, PREdistribuce
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Jaroslav Strejček   
vedoucí útvaru Regulace a obsluha účastníků trhu,  
E.ON Distribuce

n  Vystudoval Vysoké učení technické 
v Brně, Fakultu elektrotechnickou, 
obor elektroenergetika

n  V letech 1983 -1986 pracoval 
v Ústavu pro výzkum radiotechniky 
Tesly Pardubice jako  závodní 
energetik.

n  V letech 1987 – 2004 působil 
JME Brno na různých pracovních 
a manažerských pozicích 
technického a ekonomického 
zaměření

n  Od roku 2005 pracuje ve společnosti 
E.ON Distribuce (právní nástupce 
JME), dnes jako vedoucí regulace 
a obsluhy účastníků trhu

Jan Auředník   
vedoucí sekce Přístup k síti a ekonomika, PREdistribuce
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n  Absolventka FEL ČVUT, katedra 
ekonomiky a řízení energetiky.

n  Celou profesní kariéru se věnuje 
elektroenergetice.

n  Po studiích nastoupila 
na Československý státní 
energetický dispečink, následovala 
praxe v Pražské energetice.

n  Designem trhu s elektřinou se začala 
věnovat v Ústředním energetickém 
dispečinku ČR. Následovala činnost 
v poradenské firmě Euroenergy, 
kde podílela na pracích v oblastech 
fungování trhu s elektřinou, 
hodnocení kvality dodávek elektřiny 
a souvisejících služeb a ekonomické 
regulace, včetně problematiky 
unbundlingu.

n  V roce 2003 nastoupila 
do společnosti ČEZ, a. s., a od roku 
2013 pracuje ve společnosti ČEZ 
Distribuce, a. s., jako expert regulace 
a legislativy. Zastává zde také 
pozici auditora programu rovného 
zacházení, tj. sleduje dodržování 
pravidel unbundlingu.

 

Ludmila Vrbová
 expert legislativy a regulace, ČEZ Distribuce
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IV. BLOK
 

Investice do energetických 
zařízení a jejich servis 

MOTTO: 

Jsou investice do velké energetiky dnes již na úrovni udržování 
zařízení? Dokáže „velká“ energetika žít dohromady  
s „malou“ energetikou?

MODERÁTOR: 

n  Ing. Jiří Kohutka, odborný redaktor, PRO-ENERGY magazín

ÚVODNÍ PREZENTACE:

n  Pavel Pelčák, manažer financování energetických projektů,  
Komerční banka

PANELISTÉ: 

n  Doc. Ing. Pavel Gombík, CSc., prezident, Komora užívateľov a výrobcov OZE
n  Ing. Václav Klíma, vedoucí odboru údržby a správy majetku, ČEPRO
n  Pavel Pelčák, manažer financování energetických projektů, Komerční banka
n  Ing. Tadeáš Rusnok, Německo-Český a Německo-Slovenský hospodářský svaz
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OTÁZKY PRO PANEL:

n  Jaké jsou nutné podmínky pro to, aby docházelo k realizaci investic?
	 o  Jaké musí být splněny parametry trhu, aby firmy investovaly?
	 o  V jakém stavu je dnes energetika? Jsou naplňovány  

předpoklady pro investice?
	 o  Nahrává či spíše brání současné legulatorní prostředí  

investicím v energetice?
	 o  Jsou v dnešních podmínkách v energetice splněny předpoklady 

investic tak, aby na investiční záměry půjčily banky peníze?  
Na jaké projekty dnes banky půjčují?

n  Do čeho energetické provozy (elektrárny/teplárny, průmyslové podniky) 
dnes primárně investují?

	 o  Týkají se investice pouze zajištění provozu (prostá obnova,  
splnění legislativy, např. ekologické), nebo investují i do rozvoje  
nových zařízení, či rozšiřování provozu?

	 o  Jaké jsou dnes možnosti zefektivnění provozu energetických zařízení, 
aby mohly konkurovat malým decentralizovaným zdrojům?

	 o  Kdo se dnes věnuje v energetice výzkumu nových technologií v oblasti 
výroby energie, řídících systémů ad. prvků důležitých pro chod 
energetiky/celé soustavy?

n  Jaké jsou přednosti a nedostatky decentralizovaných energetických systémů? 
konkurenceschopný při provozování lokálních ostrovních systémů?

	 o  Je možné již dnes fungování systémů OZE bez dotací?  
Jak dnes vypadá systém dotací/provozních podpor v energetice?  
Jak to vypadá v zahraničí?

	 o  V čem jsou lepší lokální zdroje energie oproti centralizovaným?
	 o  Jaké jsou dnes možnosti uchovávání „nadvýroby“ energie? 
	 o  Jak se dají decentralizované provozy a soustavy řídit?  

Je možné je „povelovat“ z jednoho řídícího místa  
(např. provozovatel přenosové soustavy)?

n  Jaké se dají očekávat trendy v energetice?
	 o  Dokáží v horizontu 20 až 50 let decentralizované systémy výroby 

energie zcela vytlačit „klasickou“ energetiku, nebo ji budou 
potřebovat?

	 o  Bude za 50 let existovat propojená elektroenergetická soustava, jak ji 
známe dnes, nebo se bude jednat spíše o záležitost větších či menších 
ostrovních systémů?

PRO-ENERGY CON 2O16



n  Absolvent Elektrotechnické fakulty 
ČVUT, v letech 1997 až 2011 
absolvoval řadu kurzů a odborných 
stáží se zaměřením na žurnalistiku.

n  Od roku 1996 do 1994 pracoval 
na technických pozicích 
ve společnostech Výtahy p. hl. m 
Prahy (projektant výtahů, zdvihacích 
a transportních zařízení a eskalátorů 
a posléze hlavní energetic podniku), 
Ústav elektrotechniky AV (zkušební 
a vývojový technik v laboratoři 
dynamiky el. strojů) a TOP Servis 
(technicko-organizační manažer)

n  Od roku 1994 pracoval v časopise 
ELEKTRO nejprve jako redaktor 
a od roku 1996 jako šéfredaktor.

n  Od roku 2010 dosud pracuje jako 
organizační a PR manažer, např. 
v letech 2012 až 2014 působil jako 
PR manažer pro Elektrotechnickou 
fakultu ČVUT.

n  Od září 2015 působí též jako 
odborný redaktor PRO-ENERGY 
magazínu. 

Ing. Jiří Kohutka
 odborný redaktor, PRO-ENERGY magazín
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Pavel Pelčák
manažer financování energetických projektů,  
Komerční banka
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Doc. Ing. Pavel Gombík, CSc. 
prezident, Komora užívateľov a výrobcov OZE
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Ing. Václav Klíma
vedoucí odboru údržby a správy majetku, ČEPRO



Ing. Václav Klíma
vedoucí odboru údržby a správy majetku, ČEPRO
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Ing. Tadeáš Rusnok
Německo-Český a Německo-Slovenský hospodářský svaz
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